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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach 

konaného dňa 9. februára 2023 o 18.00 hod. vo svadobke  KD                 

v Radošovciach. 

 

Predsedajúca: Bc. Iveta Matúšová 

  

Prítomní:  doc. Ing. Martin Hromada, PhD.  

Ján Štepanovský     

Ing. Ján Pekar     

Peter Kudláč     

Ing. Jozef Stúpal      

Mgr. Viktor Gréč     

Mária Kuchárková    

Peter Černek      

   

Zapisovateľka :          Veronika Šrámková                                          

       

Program :  
 

1. Otvorenie zasadnutia                                                                                                                                    

2. Udelenie ceny obce                                                                                                                                             

3. Kontrola plnenia uznesení                                                                                                                           

4. Návrh VZN č. 1/2023 o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie dôchodcov a občanov 

s nepriaznivým zdravotným stavom v obci                                                                                                    

5. Žiadosti o pridelenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2023                                                                              

6. Žiadosti občanov                                                                                                                                         

7. Rôzne                                                                                                                                                       

8. Diskusia                                                                                                                                                          

9. Záver       

 

K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka obce skonštatovala, že je prítomných 8 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a 

preto je Obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  

Za overovateľov zápisnice starostka určila p. poslancov doc. Ing. Martina Hromadu a Ing. Jozefa 

Stúpala. Za zapisovateľku p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č. 24/2023 boli za overovateľov zápisnice schválení doc. Ing. Martin Hromada a Ing. 
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Jozef Stúpal. 

 

Za: 6 

Proti:  

Zdržal sa hlasovania: 2 /doc. Ing. Martin Hromada, Ing. Jozef Stúpal/ 

Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

b) Schválenie programu - starostka prečíta navrhovaný program : 

 

1. Otvorenie zasadnutia                                                                                                                                    

2. Udelenie ceny obce                                                                                                                                             

3. Kontrola plnenia uznesení                                                                                                                           

4. Návrh VZN č. 1/2023 o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie dôchodcov a občanov 

s nepriaznivým zdravotným stavom v obci                                                                                                    

5. Žiadosti o pridelenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2023                                                                              

6. Žiadosti občanov                                                                                                                                         

7. Rôzne                                                                                                                                                       

8. Diskusia                                                                                                                                                          

9. Záver       

Uznesením č. 25/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo navrhovaný program. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  2 : Udelenie ceny obce 

 

V minulom roku sa významného životného jubilea 80 rokov, dožil bývalý starosta obce p. Alojz 

Ivánek. Obecné zastupiteľstvo v roku 2022 navrhlo udeliť p. Alojzovi Ivánkovi cenu obce za 

dlhoročné zásluhy o rozvoj obce. Starostka poprosila p. Alojza Ivánka, aby si prišiel prevziať cenu 

a vyzvala p. Miroslavu Kučerovú, aby prečítala slávnostný príhovor.  

 

K BODU  3 : Kontrola plnenia uznesení 

 

- Prijaté uznesenia -  sú v platnosti a realizujú sa. 

- Pripájanie domácností na verejný vodovod - prebieha spolupráca obce s BVS a.s.  ohľadne 

podávania žiadostí občanov o pripojenie nehnuteľností. Doteraz bolo na OÚ vybavených 

približne 200 žiadostí, ktoré boli minulý týždeň podané na BVS a.s. Nasledovať bude vydanie 

rozhodnutia k žiadostiam zo strany vlastníka vodovodu. Momentálne je stále možné, zo strany 

občanov, podávať svoje žiadosti na OÚ.   

- Návrh riešenia dopravnej situácie - starostka zadala dopravnému inžinierovi p. Jahelkovi 

vypracovať projekt na návrh vyriešenia dopravnej situácie v obci /lokalita zdrav. stredisko 

a základná škola/  

- Nová webová stránka obce -  dnes bola odprezentovaná zástupcami zhotoviteľa, pribudne k nej 

aj aplikácia do mobilu.  

- Čipovanie nádob na TKO - uskutočnilo sa stretnutie s konateľom firmy Vepos Skalica p. Kubom, 

dohodlo sa postupné čipovanie nádob v priebehu tohto roka, prognóza vývoja poplatku za vývoz 

a skládkovanie odpadu je stúpajúca, na budúci rok môžeme očakávať ďalšie zdraženie poplatku 

za TKO.  
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- Zbierka na nákup defibrilátora – vyzbieralo sa 2 391,75 €. Bola zakúpená skrinka s PIN kódom 

typ AIVIA 230 v sume 1 024,80 € a defibrilátor ZOLL AED plus v sume 1 871,04 €, spolu cena 

2 895,84 €. Do zbierky starostka doložila 300,- €, náklad obce je v sume 204,09 €. Defibrilátor 

bude osadený na námestí na budove bytového domu, montáž je už dohodnutá, po skončení 

mrazov sa pristúpi k realizácii.  

 

K BODU  4 : Návrh VZN č. 1/2023 o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie 

dôchodcov a občanov s nepriaznivým zdravotným stavom v obci - predložila starostka a doplnila, 

že návrh bol zverejnený na úradnej tabuli obce a stručne oboznámila prítomných s jeho obsahom. 

Úprava VZN bola navrhnutá z dôvodu zmiernenia dopadov rapídneho zdraženia cien obedov pre 

dôchodcov, ktorým obec zabezpečuje donášku obedov. Navrhli sme, aby dôchodca vždy uhrádzal 

sumu 3,- €/odobratý obed, bez ohľadu na výšku stravnej jednotky zo zmluvne dohodnutej prevádzky.  

V súčasnosti sa jedná o 31 stravníkov. 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča schválenie návrhu VZN a navrhuje zmenu, ktorá bola 

odsúhlasená na zasadnutí komisie a to vypustiť v článok III. bod 2., ktorý rieši zárobkovú činnosť 

dôchodcu nad 70 rokov. 

 

Uznesením č. 26/2023 bolo prijaté VZN č. 1/2023 o poskytovaní finančného príspevku na 

stravovanie dôchodcov a občanov s nepriaznivým zdravotným stavom v obci so zapracovaním 

navrhnutej zmeny. 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 5: Žiadosti o pridelenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 

  

a) ZO Jednoty dôchodcov Radošovce, Vieska – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce 

Radošovce v roku 2023 vo výške 800,- € – predložila starostka. 

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – odporúča schválenie žiadosti.  

 

Uznesením č. 27/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Radošovce v roku 2023 pre ZO Jednoty dôchodcov Radošovce vo výške 800,- € .  

 

Za: 8         

Proti: 0          

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

b) Vinohradnícky spolok Radošovce – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Radošovce v 

roku 2023 vo výške 1 000,- € – predložila starostka.  

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – odporúča schválenie žiadosti.  

 

Uznesením č. 28/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce 
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Radošovce v roku 2023 pre Vinohradnícky spolok Radošovce, vo výške 1 000,- €.  

 

Za: 8          

Proti: 0          

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

c) Združenie žien Radošoviec a Viesky – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Radošovce 

v roku 2023 vo výške 1 000,- € – predložila starostka.  

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – odporúča schválenie žiadosti.  

 

Uznesením č. 29/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Radošovce v roku 2023 pre Združenie žien Radošoviec a Viesky, vo výške 1 000,- €. 

 

Za: 8         

Proti: 0          

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

d) Dobrovoľný hasičský zbor Radošovce – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce 

Radošovce v roku 2023 vo výške 800,- € – predložila starostka a doplnila, že nakoľko bola žiadosť 

doručená po dátume zasadnutia komisie, nebola komisiou prejednaná, ale predložila ju na porade 

poslancov a poslanci súhlasili so zaradením do dnešného programu. 

 

Uznesením č. 30/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Radošovce v roku 2023 pre DHZ Radošovce, vo výške 800,- €. 

 

Za: 8         

Proti: 0          

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

K BODU  6 : Žiadosti občanov 

 

a) Žiadosti o pridelenie bytu  v bytovom dome súp. č. 288 – p. Daniel Čapkovič, byt č. 16, Petra 

Galusová, byt č. 11, Marián Lazícius, byt č. 12, Jankovič Roman, byt č. 18, p. Peter Sukupčák, 

byt č. 9 – predložila starostka.  

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – odporúča schválenie žiadostí na obdobie 1 rok. 

 

Uznesením č. 31/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre p. Daniel Čapkovič, byt 

č. 16, Petra Galusová, byt č. 11, Marián Lazícius, byt č. 12, Jankovič Roman, byt č. 18 v bytovom 

dome súp. č. 288, p. Peter Sukupčák, byt č. 9, na jeden rok. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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b) Žiadosť o preplatenie nákladov na opravu chodníka – Eduard Rehuš, Radošovce 71 - 

predložila starostka a doplnila, že p. Rehuš, ako vlastník priľahlej nehnuteľnosti k chodníku ktorý je 

v obecnom vlastníctve, opravil tento na svoje náklady a bez predchádzajúcej komunikácie 

a príslušného povolenia od obce. Dôvodom bola skutočnosť, že chodník bol po osadení vodomernej 

šachty v nevyhovujúcom stave.  

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – neodporúča schválenie žiadosti. 

 

Uznesením č. 32/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje schválenie preplatenia nákladov na opravu 

chodníka v zmysle žiadosti. 

 

Za: 0 

Proti: 8 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

c) Žiadosť o výmenu pozemkov – Ľubomír Zajíček, Vieska 161 – predložila starostka a upresnila, 

že sa jedná o výmenu časti pozemku, ktoré sú vo vlastníctve obce, za pozemky pod cesto vo Vieske, 

ktoré sú vo vlastníctve p. Zajíčka. Jedná sa o lokalitu pri bytovke a hokejbalovom ihrisku vo Vieske. 

 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia neodporúča schválenie v rozsahu uvedenom v žiadosti a odporúča predaj časti 

parcely 104/3 za parcelou žiadateľa smerom k hokejbalovému ihrisku tak, aby nová majetková 

hranica nadväzovala na novovytvorenú hranicu (podľa už spracovaného GP) pri vysporiadaní 

pozemkov s existujúcou nehnuteľnosťou a oplotením priľahlých k rodinnému domu na p. č. 106/4. 

 

Uznesením č. 33/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer predaja časti pozemkov p. č. 104/3 – 

ostatná plocha, vo výmere 535 m2 , zapísaný na LV č. 334, pozemok KN „C“ v k. ú. Vieska, 

spoluvlastnícky podiel 1/1, p. č. 102/19 – ostatná plocha, vo výmere 195 m2 , oddelená od parcely 

KN „E“ p. č. 102/1 zastavaná plocha, vo výmere 1719 m2 , zapísaný na LV č. 334, v k. ú. Vieska, 

spoluvlastnícky podiel 1/1, Ľubomírovi Zajíčkovi, bytom Vieska č. 161 a kúpu pozemku p. č. 106/6 

– záhrada, vo výmere 174 m2 , pozemok KN „C“, oddelená od parcely KN „E“ p. č. 106/2 ovocný 

sad, vo výmere 629 m2 , zapísaný na LV č. 758, v k. ú. Vieska, spoluvlastnícky podiel 1/1 od 

Ľubomíra Zajíčka , bytom Vieska č. 161.  

 

Za: 0 

Proti: 8 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

d) Žiadosť o odkúpenie a predaj pozemku  – Ladislava Gunárová, Smolenická 1, Bratislava –

predložila starostka a dodala, že sa jedná o susedný pozemok vedľa pozemku, ktorý je predmetom 

žiadosti p.  Zajíčka, a žiadateľke na ňom stojí hospodárska budova. Zámer predaja bol schválený 

Uznesením č. 200/2021 pre pôvodnú žiadateľku p. Irena Matúšová, nakoľko jej však zomrel  manžel 

a dedičkou je dcéra p. Gunárová, je potrebné znovu schváliť predaj pozemku. 

 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia odporúča schválenie žiadosti. 

 

Uznesením č. 34/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, v súlade s §9a) ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov:  
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- predaj nehnuteľného majetku Obce Radošovce : novovytvorená parcela č. 104/12, zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 82 m2 a novovytvorená parcela č. 104/13, zastavané plochy a nádvoria o výmere 

2 m2 , oddelené od parcely č. 104/3 ostatné plochy o výmere 535 m2 zapísaná na LV č. 334, k. ú. 

Vieska, obec Radošovce, parcela registra "C", spoluvlastnícky podiel 1/1, Ladislave Gunárovej, 

Smolenická 1, Bratislava, za cenu 3,- €/m2 ,  

- kúpu pozemkov od Ladislavy Gunárovej: novovytvorená parcela č. 106/7, ostatné plochy o výmere 

19 m2 , oddelená od parcely č. 106/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 410 m2 zapísaná na LV 

č. 531, k. ú. Vieska, obec Radošovce, parcela registra "C", spoluvlastnícky podiel 1/1, za cenu 3,- €/ 

m2. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

e) Žiadosť o výmenu a odkúpenie časti pozemku – Peter Černek, Vieska 201- predložila 

starostka. 

 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia neodporúča schválenie v rozsahu žiadosti a navrhuje dlhodobý prenájom 

priestoru vymedzeného parcelou žiadateľa, oplotením vedľajšej parcely, stojiskom pre odpadové 

nádoby a existujúcim chodníkom k parkovacej ploche pred nehnuteľnosťou žiadateľa. 

 

Uznesením č. 35/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje v súlade s § 9a) ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, zámer predaja nehnuteľného majetku 

Obce Radošovce: časť pozemku č. 398/2 - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 168 m2 , oddelená 

od parcely č. 398/2 - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 4302 m2 , zapísaná na LV č. 881 k. ú. 

Radošovce, obec Radošovce, parcela registra „C“, spoluvlastnícky podiel 1/1 Petrovi Černekovi, 

Vieska 201, za cenu 1,- €/m2 a kúpu nehnuteľného majetku: - p. č. 399/1 - orná pôda o výmere 79 m2, 

zapísaná na LV č. 2409 k. ú. Radošovce, Obec Radošovce , parcela registra „E", spoluvlastnícky 

podiel 1/1, od Petra Černeka, Vieska 201, Radošovce, za cenu 1,- €/m2 , - p. č. 399/2 orná pôda o 

výmere 89 m2 , zapísaná na LV č. 2409 k. ú. Radošovce, Obec Radošovce , parcela registra „E“, 

spoluvlastnícky podiel 1/1, od Petra Černeka, Vieska 201, Radošovce, za cenu 1,- €/m2 , z dôvodu 

prípadov hodných osobitného zreteľa – vysporiadanie pozemkov pod cestou. 

 

Za: 0 

Proti: 7 

Zdržali sa hlasovania: 1 /p. Peter Černek/ 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

K BODU 6: Rôzne 

 

a) Žiadosť ZŠ o finančné prostriedky na hygienické potreby – predložila starostka. 

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – neodporúča schválenie žiadosti a navrhuje inštalovať dávkovače na hygienické 

potreby.  

 

Uznesením č. 36/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o finančné prostriedky na 

hygienické potreby pre Základnú školu Radošovce.  

 

Za: 0 
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Proti: 8 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

b) Správa hlavnej kontrolórky obce č. 15 /2022 o výsledku kontroly uznesení OZ Radošovce  

2022 – predložila starostka a stručne zhrnula obsah správy.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie. 

 

b) Návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie multifunkčného ihriska – predložila 

starostka a informovala prítomných, že sa jedná o priestor betónovej plochy pôvodne plánovaného 

hokejbalového ihriska. Doplnila, že projektová dokumentácia bude potrebná pre prípadnú žiadosť 

o poskytnutie dotácie na vybudovanie multifunkčného ihriska a jej cena bude cca 1000,- €. 

 

Uznesením č. 37/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh na vypracovanie projektovej 

dokumentácie pre vybudovanie multifunkčného ihriska.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie riešenia dopravnej situácie vo vybraných 

lokalitách obce – predložila starostka a informovala o podrobnostiach a dotknutých lokalitách, 

hlavným dôvodom je riešenie dopravnej situácie v okolí školy a zdravotného strediska. 

 

Uznesením č. 38/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh na vypracovanie projektovej 

dokumentácie riešenia dopravnej situácie vo vybraných lokalitách obce.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Doplnenie členov do kultúrnej komisie – predložila starostka a povedala, že záujem prejavili – 

p. Lukáš Filuš za DHZ Vieska, p. Radovan Kadlic za Natabak Vieska a PaedDr. Zuzana Koštialová 

za ZŠ Radošovce. 

 

Uznesením č. 39/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nových členov Komisie vzdelávania, 

mládeže, kultúry a športu:  

p. Lukáš Filuš za DHZ Vieska  

p. Radovan Kadlic za Natabak Vieska  

PaedDr. Zuzana Koštialová za ZŠ Radošovce. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 7: Diskusia 

 

Ing. Jozef Stúpal navrhol, aby bufet na katarínskej zábave, ktorej organizátorom je už 



 8 

tradične obec, zabezpečovali spoločenské organizácie v obci, starostka súhlasila a zobrala na 

vedomie.  

 

Ing. Ján Pekar sa informoval, aký je progres s IBV Prídankové pole, starostka obce 

prítomných informovala, že rozhodnutie o umiestnení stavby je platné do apríla a preto pripravujeme 

podklady k podaniu žiadosti na vydanie stavebného povolenia. 

 

Martin Daniška upozornil, že na pozemku bývalého smetiska v smere na Mokrý Háj, je 

treba vyrezať náletové dreviny, ktoré zabraňujú bezpečnému výhľadu z cesty. Pripomenul tiež opravu 

tečúcich odkvapových žľabov na budove základnej školy, starostka odpovedala, že je s riaditeľkou 

školy dohodnutá a žľaby budú v priebehu nasledujúcich dní vymenené.    

 

Ing. Ján Pekar upozornil, že v areály základnej školy sa nachádzajú vyradené lavičky, 

ktoré je treba odviezť, nie len v rámci areálu presúvať.  Ďalej sa informoval, či sa starostke podarilo 

spojiť so statikom v súvislosti s posúdením stavu budovy ZŠ, starostka odpovedala, že mu opakovane 

volala, ale nakoľko je p. Novosad veľmi vyťažený, doteraz sa jej nepodarilo s ním spojiť. Ing. Ján 

Pekar navrhol kontaktovať iného statika, odporučil napr. p. Vašečku, ktorý by mohol byť prístupnejší.  

 

Pán Branislav Huťťa sa opýtal, aký je zámer obce s pozemkom po bývalom dome rod. 

Lukáčikových, starostka povedala, že zámer je vybudovať parkovisko, zatiaľ provizórne s tým, že by 

sa vykonali vyrovnávacie povrchové úpravy, zakopali sa odvodňovacie žľaby a chráničky a vysypal 

sa vzniknutý priestor drťou dočasne uloženou po výkopových prácach na vodovode. Tento stav bude 

do doby, než bude mať obec finančné prostriedky na finálnu podobu parkoviska. Poslanci diskutovali 

o ďalších miestach vhodných na vysypanie uvedeným materiálom.   

 

Pani Štefánia Dobrovodská sa opýtala, či obec neuvažuje o montáži výťahu, alebo iného 

zdvíhacieho zariadenia v objekte zdravotného strediska, starostka odpovedala, že zo strany občanov 

už táto požiadavka padla a požiadame o vypracovanie cenovej ponuky na vyhovujúce zariadenie.  

 

K BODU 8: Záver 

 

Pretože zo strany poslancov ani prítomných občanov neboli vznesené žiadne ďalšie 

pripomienky, starostka Bc. Iveta Matúšová zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

 

 

 

Bc. Iveta Matúšová 

                                                                           Starostka obce  Radošovce      

 

 

 

 

 

 

Overovatelia :     

 

doc. Ing. Martin Hromada PhD. .............................................. 

 

Ing. Jozef Stúpal                          ............................................. 


